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6. riadne zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 20.6.2016  
 
 
Ing. Gore: 
Každoročne Rada vlády pre prevenciu kriminality vykonáva výzvu na predkladanie žiadosti, 
tak to bolo aj na rok 2016. Chcem sa spýtať, či Mesto Trebišov sa zapojilo do tejto výzvy, či 
požiadalo Radu vlády o prostriedky, lebo v predchádzajúcich obdobiach sa to žiadalo na 
kamerový systém a či ak bola požiadavka zo strany mesta, bola schválená. 
 
PhDr. Čižmár: 
Šiesta etapa kamerového systému na ktorý sa pýtate zrejme, ktorá bola podaná, ako žiadosť 
nebola schválená, keď sa pýtate na túto žiadosť. Ďalšia výzva ešte nebola zverejnená. 
 
Ing. Gore: 
Pokiaľ viem, tak len jedna výzva sa zverejňuje na začiatku roka na celý rok 2016. Tam sme 
žiadali a neboli sme úspešní.  
 
PhDr. Čižmár: 
Áno. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zodpovedané: na MsZ 
Dňa: 20.6.2016 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


